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Protokół z XXXVI sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 29 listopada 2022 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.04. W posiedzeniu wzięło udział 12 

radnych.  

 Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Edyta Krasuska nieobecna 

6. Marian Kutasiewicz 

7. Joanna Ostaszewska nieobecna 

8. Monika Pankowska 

9. Adrian Przybyłek 

10. Krzysztof Serwatka 

11. Grzegorz Stachera 

12. Zbigniew Staniek 

13. Bogusława Szlachetka 

14. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXXVI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: 

- w sprawie zmiany „Strategii Gminy Przewóz na lata 2019 – 2024” 

- w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XXXVI sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zgłoszonymi przez wójta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 
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Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy w Przewozie 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska 

Pkt 4. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XXXV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska 

Pkt 5. Interpelacje i zapytania. 
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Radni nie składali interpelacji i zapytań. 

Pkt 6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Żarach o stanie bezpieczeństwa 

publicznego na terenie gminy Przewóz. 

Ze względu na obowiązki służbowe, Komendant Powiatowy Policji w Żarach nie 

mógł pojawić się na obradach. W zastępstwie informację o stanie bezpieczeństwa 

publicznego na terenie gminy Przewóz przedstawił pan Dariusz Dyba Kierownik Posterunku 

Policji w Przewozie. Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Pkt 7. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 28 października do 29 

listopada 2022 r. 

Informację przedstawił wójt. 

Pkt 8. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r. 

Zmiany dotyczyły przede wszystkim zwiększenia dochodów o kwotę dotacji z budżetu 

państwa w wysokości 1.925.612,57 zł oraz o środki na wypłatę dodatków węglowych 

w wysokości 200.580,00 zł. 

Zmiany w wydatkach dotyczyły przesunięć pomiędzy paragrafami środków w obrębie 

funduszu sołeckiego. Jak również zmniejszenia wydatków z racji nie zaciągnięcia 

planowanego kredytu na kwotę 300.000,00 zł. Co również spowodowało zmniejszenie 

planowanego deficytu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/149/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2022-2025. 

W uchwale odzwierciedlone są zmiany wprowadzane do budżetu gminy. Z racji tego, 

że nie zaciągnięto kredytu i zmniejszony został tym samym planowany deficyt w budżecie 
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gminy o 300.000, 00 zł, należało wprowadzić zmiany w prognozie na lata 2022 -2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska 

c) Projekt w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 roku. 

W roku 2023 r., podobnie jak w latach ubiegłych, z dotacji będą mogły skorzystać 

organizacje zajmujące się upowszechnianiem kultury fizycznej i sportu oraz działające na 

rzecz rozwoju społeczności lokalnych. Kwota przeznaczona na realizację programu to 

33.000,00 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska 

d) Projekt w sprawie zmiany "Strategii Rozwoju Gminy Przewóz na lata 2019 - 2024" 

Strategia rozwoju Gminy jest obligatoryjnym załącznikiem do wniosku 

o dofinansowanie projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej Potok – Przewóz” w ramach 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. W związku z uwagami do wniosku wystosowanymi 

przez Urząd Marszałkowski Województwa Lubuskiego Departament PROW, 

należy zmienić strategię, uzupełniając jej treść zapisami wymienionymi w uchwale.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska 

e) Projekt w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę. 

Skarga dotyczy niewłaściwego zastosowania kryterium rekrutacyjnego 

w postępowaniu uzupełniającym o przyjęcie dziecka z listy rezerwowej do oddziału 

przedszkolnego w Piotrowie.  

Rodzic złożył skargę w powyższej sprawie do Kuratorium Oświaty w Gorzowie Wlkp. 

W następstwie kuratorium przesłało skargę według właściwości do Wójta Gminy Przewóz. 

Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przewozie.  

Radni podejmując te uchwałę uznają skargę za zasadną. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Edyta Krasuska, Joanna Ostaszewska 

Pkt 9. Sprawy różne. 

Radny Jarosław Borkowski podziękował wójtowi za zorganizowanie obchodów Dania 

Seniora. 

Wójt poinformował, że cały czas trwają ustalenia w sprawie otwarcia nowego punktu 

bankowego w Przewozie. Na daną chwilę nic pewnego nie można powiedzieć. Jednak wójt 

dołoży wszelkich starań żeby taki punkt w Przewozie funkcjonował.  

Zadanie na preferencyjny zakup węgla w gminie Przewóz będzie realizowane przez 

P.H.U „Seba” z Przewozu. Na dziś nie jest znana cena za jaką mieszkańcy będą mogli kupić 

węgiel ponieważ przedsiębiorca czeka na podpisanie umowy z Węglokoks S.A. Na pewno 

cena nie przekroczy 2.200,00 zł. 
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W najbliższych dniach planowane jest rozpoczęcie prac przy budowie sieci 

kanalizacyjnej w Piotrowie, na odcinku od bloków do oczyszczalni.  

Radny Adrian Przybyłek zapytał czy będzie ogłaszany przetarg na budowę świetlicy 

wiejskiej w Dąbrowie Łużyckiej.  

Wójt odpowiedział, że kilka dni temu ustalono z projektantem ostanie poprawki. Teraz 

należy czekać aż projekt wpłynie do urzędu i  będzie można przygotowywać postępowanie na 

wyłonienie wykonawcy.  

Radny zapytał czy planowane jest wyrównanie drogi gminnej w Dąbrowie Łużyckiej, 

która prowadzi do działki gdzie ma zostać wybudowana świetlica i dalej w kierunku 

gospodarstwa rolnego. 

Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o drogi gminne to zarówno większe remonty jak 

i naprawy bieżące są sukcesywnie realizowane. Więc jeśli droga wymaga naprawy bądź 

remontu to na pewno będzie to wykonane.  

Kolejne pytanie radnego dotyczyło kwoty jaką poniosła gmina za dodatkowe 

wywożenie ziemi z placu budowy nowego budynku przedszkola. 

Wójt odpowiedział, że był to koszt w wysokości 40.000,00 zł. 

Radny Grzegorz Stachera poprosił wójta o zorientowanie się i interwencję w sprawie 

odłączenia miejscowości Sobolice od sieci telekomunikacyjnej. Już była sytuacja, gdzie 

starsza osoba nie mogła wezwać pomocy kiedy się słabo poczuła, ponieważ nie działają w tej 

miejscowości telefony stacjonarne.  

Wójt odpowiedział, że jak najszybciej się zajmie wyjaśnieniem tej sprawy. Do urzędu 

takie zgłoszenia nie wpłynęły od mieszkańców, więc nie jest znany ten problem.  

Pkt 10. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 11.12. 

         

Przewodnicząca Rady Gminy 

     Bogusława Szlachetka 

 

 

  

  

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 

 


